



Issue Nov. 5th 2014



**HELVETIC  
TRUST**

Family Office & Asset Management

## USA

Das teils überkaufte Niveau baut sich bis Ende November ab. Für Dezember rechnen wir mit einer Korrektur. Diese leicht schwache Entwicklung erwarten wir bis ins nächste Jahr hinein. Prinzipiell favorisieren wir weiterhin die USA vor Europa, ausgenommen die Schweiz. Nach Sektoren sind wir in den Tech- und den Healthcare-Aktien übergewichtet. Ausserdem haben wir erste Positionen in Finanzwerten aufgebaut, wobei wir Banken weniger stark favorisieren.

**HELVETIC TRUST**

## USA

«The partly oversold level will fall by the end of November. We expect an adjustment in December. This fairly weak development will probably continue into next year. Generally speaking, we continue to favour the USA over Europe, with the exception of Switzerland. By sector, we are overweight in tech and healthcare. Furthermore, we have built up initial positions in financial assets, whereby we are favouring the banks less.»



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

fischer@h-t-p.ch

HELVETIC TRUST AG

[www.helvetic-trust.ch](http://www.helvetic-trust.ch)

London W1J 5DU, 18b Charles Street, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3000 Bern 7, P.O.Box 699, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55